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Írásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a (2) bekezdése alapján „Mikorra várható az „első kapavágás,, a Tápió vidéki
szennyvízkezelési projekt kapcsán?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Bajnai Gordon önkormányzat i
és területfejlesztési miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter Úr !

2007 . áprilisában kérdést intéztem Önhöz - akkor még mint a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség vezet őjéhez, hogy
hol tart a Tápió vidéki szennyvízkezelési projekt megvalósítása .
Most ismételten felteszem a kérdést, különös tekintettel arra, hogy az utóbbi napokban néhány sajtóhír
beszámolt, arról, hogy a kiemelt nagyprojektek lelassultak különböző problémák miatt.
Kérdezem tehát miniszter Urat, mi az igazság és mikorra várható az „els ő kapavágás,, a Tápió vidéki
szennyvízkezelési projekt kapcsán ?

Tápiószentmárton, 2008 . február 11 .

CzerJa yörgy
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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